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11 prosince, 2024

V rámci plnění plánů čisté nuly požaduje britská vláda,
aby armáda používala elektrická bojová vozidla

necenzurovanapravda.cz/2024/12/v-ramci-plneni-planu-ciste-nuly-pozaduje-britska-vlada-aby-armada-pouzivala-
elektricka-bojova-vozidla

Šílená Starmerova vláda se hned po svém nástupu vrhla mimo jiné i
na prosazování plánů „čisté uhlíkové nuly,“ což zdaleka neznamená
jen přechod na neefektivní energetické zdroje, likvidaci zemědělství
a snahy o prosazení 15minutových měst a zón, do kterých mají
vjezd povolen jen elektromobily.

V rámci elektromobility se však rozhodně vláda nechce zastavit jen u
osobních aut či autobusů…

Levicová vláda v Británii se dostala pod palbu kritiky ze strany
bývalých vojenských špiček kvůli plánům na použití elektrických
vozidel na bojišti jako součást prosazování agendy zelené energie.

Ministerstvo obrany (MO) se údajně chystá v příštím roce urychlit
testy bojových elektrických vozidel. Ačkoli bylo experimentální
testování původně vymyšleno za takzvané konzervativní vlády v
roce 2019, bylo rozšířeno nedávno zvolenou levicovou vládu
Labouristické strany, uvádí The Telegraph.

Vládní zdroj řekl novinám:

https://necenzurovanapravda.cz/2024/12/v-ramci-plneni-planu-ciste-nuly-pozaduje-britska-vlada-aby-armada-pouzivala-elektricka-bojova-vozidla/
https://www.breitbart.com/europe/2024/12/10/crazy-endeavour-leftist-uk-govt-slammed-for-plan-to-use-electric-vehicles-on-battlefield/
https://archive.is/oQeAk#selection-3173.0-3225.0
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„Nové a vznikající technologie mohou podpořit úsilí o dekarbonizaci a zlepšit
schopnost bojiště, snížit zranitelnost dodavatelského řetězce kapalných paliv a také
snížit tepelnou stopu a hluk vozidel na bojišti.“

Podle tohoto dokumentu labouristická vláda uzavřela zakázky za
více než 400 000 liber s obrannou firmou Magtec, která se
specializuje na instalaci elektrických pohonných systémů do vozidel.

Minulý týden premiér Starmer uvedl, že zelená agenda bude
klíčovým zaměřením obranné strategie jeho vlády, která se bude
snažit „podporovat čistou nulu, regionální růst a ekonomickou
bezpečnost a odolnost.“

Tyto plány se staly terčem silné kritiky ze strany prominentních
vojenských představitelů ve výslužbě kvůli obavám, že vláda může
upřednostňovat svou ideologickou vizi před bezpečností britských
vojáků na bojišti.

Bývalý velitel britských sil v Afghánistánu, plukovník Richard Kemp,
řekl:

„To je signalizace ctnosti ze strany ministerstva obrany, které se
snaží proniknout do agendy změny klimatu. Mám podezření, že to
bude plýtvání časem a zdroji lidí ve snaze ukázat, že hrají svou roli.
V tuto chvíli technologie prostě není.“

Plukovník Kemp vysvětlil, že udržování tradičně poháněných vozidel
palivem je již nyní obtížný úkol a řekl, že nevidí, jak by to mohlo
fungovat s elektromobily.

„Svádět bitvy je nesmírně obtížná činnost – zbytečně ji ztěžovat se
zdá být šílené. “

Bývalý velitel Královského irského pluku v Iráku, plukovník Tim
Collings dodal, že pochybuje, že nepřátelské síly budou v dohledné
době uvažovat o přestavbě svých vozových parků na elektrické.
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„Pochybuji, že baterie může v současné době poskytnout koňskou
sílu potřebnou pro válčení. Co je důvodem? Je to nutnost na bojišti
nebo móda? Pokud je to móda, pak je to špatný nápad. Obnovitelné
zdroje samy o sobě nestačí k tomu, aby dodaly energii, kterou
potřebujeme pro potenciální konflikty,“ řekl.

Mluvčí ministerstva obrany uvedl, že „rychlý pokrok v technologii
elektrických vozidel otevřel nové možnosti pro vojenské aplikace a
plánované testy mají určit, zda se elektromobily mohou vyrovnat
nebo překonat výkon tradičních vozidel.“

„Ministerstvo obrany je i nadále odhodláno usilovat o inovace, které
by mohly zvýšit operační efektivitu našich ozbrojených sil a zároveň
podporovat udržitelnost tam, kde je to možné.“

Ohodnoťte tento příspěvek!
[Celkem: 7 Průměrně: 4.9]


